



Embassy
of the Plurinational State of Bolivia
in The Hague

PROGRAMME
DAY OF INTERNATIONAL CRIMINAL JUSTICE
7 July 2016

- 09:45 Arrival at The Hague Institute for Global Justice
- 10:00 Welcome by **Dr. Abi Williams**, President of The Hague Institute for Global Justice
- 10:05 Keynote address by Her Excellency **Judge Silvia Fernández de Gurmendi**, President of the International Criminal Court
- 10:20 Seminar on “**Global Criminal Justice from a Regional Perspective**” moderated by **His Excellency, Mr. Eduardo Rodríguez Veltzé**, Ambassador of Bolivia

Panellists:

- **Ambassador David Scheffer** – U.N. Secretary-General’s Special Expert on United Nations Assistance to the Khmer Rouge Trials
- **Ms. Michelle Jarvis** – OTP Deputy to the Prosecutor at the International Criminal Tribunal for the former Yugoslavia
- **Mr. Matthew Carlson** – Senior Legal Officer at the Mechanism for International Criminal Tribunals (MICT)
- **Ms. Ana Cristina Rodríguez Pineda** – Chef de Cabinet of the President at the International Criminal Tribunal for the former Yugoslavia

- 12:20 Closing remarks
- 12:30 Reception



Ambassade
de l'État plurinational de Bolivie
à La Haye

PROGRAMME
JOURNÉE DE LA JUSTICE PÉNALE INTERNATIONALE
Le 7 juillet 2016

09h45 Arrivée à *The Hague Institute for Global Justice* (Institut de La Haye pour la justice mondiale)

10h00 Accueil par le **Dr. Abi Williams**, Président de *The Hague Institute for Global Justice*

10h05 Discours liminaire de Son Excellence **Madame la Juge Silvia Fernández de Gurmendi**, Présidente de la Cour pénale internationale

10h20 Séminaire sur : « **La justice pénale mondiale dans une perspective régionale** » animé par **Son Excellence, M. Eduardo Rodríguez Veltzé**, l'Ambassadeur de Bolivie

Participants à la table ronde :

- **Ambassadeur David Scheffer** – Expert spécial du Secrétaire général des Nations Unies à l'Assistance des Nations Unies aux procès des Khmers rouges
- **Mme Michelle Jarvis** – Bureau du Procureur, Substitut du Procureur au Tribunal pénal international pour l'ex-Yougoslavie
- **M. Matthew Carlson** – Juriste hors classe au Mécanisme pour les Tribunaux pénaux internationaux (MTPI)
- **Mme Ana Cristina Rodríguez Pineda** – Chef de Cabinet du Président au Tribunal pénal international pour l'ex-Yougoslavie

12.20 Déclaration finale

12.30 Réception